



ការប្រឹក្សាយោបល់ស្តីពីគោលនយោបាយ

ដំណើរការតាមមូលដ្ឋាន 2024 - 1

គោលនយោបាយ: ការបិទបញ្ចប់ពាក្យស្នើសុំត្រួតពិនិត្យតាមឆន្ទានុសិទ្ធិរបស់ស្ថាប័ន BRC ដោយសារតែការមិនឆ្លើយតប

កាលបរិច្ឆេទចូលជាធរមាន: 1 កុម្ភៈ 2024

តំណភ្ជាប់គោលនយោបាយ: <https://www.mass.gov/doc/eec-closing-brc-discretionary-review-applications-due-to-non-response-policy-documentkhmer/download>

សេចក្តីសង្ខេប

ដើម្បីពង្រឹងការអនុវត្តបទបញ្ញត្តិបច្ចុប្បន្ន ស្ថាប័ន EEC បានបង្កើតគោលនយោបាយដូចខាងក្រោម ដើម្បីធានាថាបេក្ខជនមិនបន្តស្ថិតនៅក្នុងកម្មវិធី ឬជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងកម្មវិធីណាមួយសម្រាប់រយៈពេលលើសពី 120 ថ្ងៃដោយគ្មានការសម្រេចស្តីពីការលើកកម្ពស់សម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យកំណត់ត្រាសារវិការ (BRC) ពីស្ថាប័ន EEC។ បេក្ខជន BRC ដែលស្ថិតក្នុងស្ថានភាពកំពុងរង់ចាំ បន្តសុពលភាពបណ្តោះអាសន្ន និង/ឬជាប់លក្ខខណ្ឌ ដែលពួកគេមិនឆ្លើយតបនឹងសំណើរបស់ស្ថាប័ន EEC សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមក្នុងរយៈពេល 120 ថ្ងៃនោះ នឹងទទួលបានការសម្រេចលើភាពសមស្របថា "មិនសមស្រប" ដោយសារតែពួកគេមិនបានឆ្លើយតប។ បេក្ខជន BRC ដែលបានទាក់ទងជាមួយអ្នកផ្តល់អាជ្ញាប័ណ្ណរបស់ពួកគេរួចហើយ ឬអង្គការ BRC ក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីបំពេញពាក្យសុំ BRC របស់ពួកគេ នឹងត្រូវបានផ្តល់ជូនការបន្ថែមរយៈពេល 30 ថ្ងៃ។

លទ្ធភាពដែលអាចអនុវត្តបាន

គោលនយោបាយនេះ អនុវត្តចំពោះកម្មវិធីទាំងអស់ដែលទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណ និង/ឬ មូលនិធិពី EEC ។

បច្ចុប្បន្នភាពសំខាន់ៗ

- ចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2024 តទៅ បេក្ខជន BRC ទាំងអស់ដែលស្ថិតក្នុងស្ថានភាពរង់ចាំ បន្តសុពលភាព បណ្តោះអាសន្ន និង/ឬជាប់លក្ខខណ្ឌលើសពីរយៈពេល 120 ថ្ងៃ ហើយមិនបានឆ្លើយតបទៅនឹងសំណើរបស់ស្ថាប័ន EEC សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម នឹងទទួលបានការសម្រេចលើភាពសមស្របថា "មិនសមស្រប" ដោយសារតែពួកគេមិនបានឆ្លើយតប។
- បេក្ខជនដែលមានទំនាក់ទំនងជាមួយអ្នកផ្តល់អាជ្ញាប័ណ្ណ ឬអង្គការ BRC រួចហើយ ក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បី បំពេញពាក្យសុំ BRC របស់ពួកគេ នឹងទទួលបាន 30 ថ្ងៃបន្ថែម តាមប្រតិទិនលើកាលបរិច្ឆេទកំណត់រយៈពេល 120 ថ្ងៃដើម្បីបញ្ចប់ដំណើរការត្រួតពិនិត្យតាមឆន្ទានុសិទ្ធិរបស់ BRC ។ ប្រសិនបើបន្ទាប់ពីការបន្ថែមរយៈពេល 30 ថ្ងៃ បេក្ខជននៅតែមិនទាន់បានបញ្ជូនព័ត៌មានដែលបានស្នើសុំទាំងអស់នោះទេ ពួកគេនឹងទទួលបានការសម្រេចលើភាពសមស្របថា "មិនសមស្រប" ។
- បេក្ខជនទាំងអស់ទទួលបានការសម្រេចលើភាពសមស្របថា "មិនសមស្រប" ដោយសារ ការមិនបានឆ្លើយតបរបស់ពួកគេ នឹងលែងទទួលបានការអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើការ នៅក្នុងកម្មវិធី ឬជាប់ទាក់ទងជាមួយកម្មវិធីណាមួយដែលទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណ និង/ឬមូលនិធិពី EEC តទៅទៀត ហើយត្រូវតែបានលប់ចេញពីកម្មវិធីក្នុងរយៈពេល 14 ថ្ងៃ។
- បេក្ខជនទាំងអស់នឹងទទួលបានលិខិតស្តីពីភាពមិនសមស្របមួយច្បាប់តាមរយៈសំបុត្រប្រៃសណីយ៍ ឬតាមអ៊ីមែលដែលបញ្ជាក់ពីសិទ្ធិប្តឹងតវ៉ាដែលអាចអនុវត្តបាន។ កម្មវិធីនឹងទទួលបានលិខិតស្តីពីភាពមិនសមស្របមួយច្បាប់សម្រាប់បេក្ខជនតាមរយៈវិប័ត្តកម្មវិធី BRC ឬប្រព័ន្ធ BRC Manager ឬតាមរយៈអ៊ីមែល (ក្នុងករណីអ្នកផ្តល់សេវាកម្មវិធី FCC)។

ប្រភពធនធាន

[សូមពិនិត្យមើលសៀវភៅណែនាំធនធានរបស់ EEC ស្តីពីគោលនយោបាយនេះ។](#) ប្រសិនបើអ្នក ឬ បុគ្គលិករបស់អ្នក មានសំណួរអំពីគោលនយោបាយនេះ ឬត្រូវការការគាំទ្របន្ថែម សូមទាក់ទង ទៅកាន់មជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនង EEC តាមរយៈលេខ 617-988-7841។

ហួសកាលកំណត់ប្រើប្រាស់

នេះគឺជាគោលនយោបាយថ្មីមួយ និងមិនដាក់ជំនួសគោលនយោបាយ BRC របស់ស្ថាប័ន EEC បច្ចុប្បន្នឡើយ។